

Results of the Extraordinary General Assembly Meeting Held at the Company's headquarters (via modern technology) at 8:00 p.m. on Sunday, 16/06/1447H, corresponding to 07/12/2025	نتائج أعمال اجتماع الجمعية العامة غير العادية المنعقد في مقر الشركة الرئيسي (عبر وسائل التقنية الحديثة) في تمام الساعة الثامنة من مساء يوم الاحد 16/06/1447 هـ الموافق 2025/12/07م
Agenda Items	بنود الاجتماع
1. Approval to authorize the Board of Directors to distribute interim dividends on a semi-annual or quarterly basis for the financial year ending on December 31, 2025	1. الموافقة على تفويض مجلس الإدارة بتوزيع أرباح مرحلية بشكل نصف/ ربع سنوي عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025م .
2. Approval of the Board of Directors' recommendation to distribute cash dividends in the amount of SAR 24,000,000 (twenty-four million Saudi Riyals) to the shareholders for the first half of the fiscal year 2025, at SAR 1.5 per share, representing 15% of the share capital. The entitlement shall be for the shareholders owning shares at the end of trading on the day of the General Assembly meeting and registered in the Company's shareholders' register maintained by the Securities Depository Center Company (Edaa).The distribution of dividends will commence on Tuesday, December 16, 2025, by transferring the amounts to the bank accounts linked to the investment portfolios of eligible shareholders through the paying agent, Edaa. If the deposit into a shareholder's account is unsuccessful, the shareholder may contact Edaa (the paying agent) directly for assistance.	2. الموافقة على توصية مجلس الإدارة بتوزيع أرباح نقدية بمبلغ (24,000,000) أربعة وعشرون مليون ريال سعودي على المساهمين عن الن الأول من العام المالي 2025م بواقع (1.5) ريال للسهم الواحد وبنسبة (15%) من رأس المال، على أن تكون الأحقية للمساهمين المالكين للأسهم بنهاية تداول يوم انعقاد الجمعية والمقيدين في سجل مساهمي الشركة لدى شركة مركز إيداع الأوراق المالية (مركز الإيداع)، وسيتم البدء في صرف الأرباح بتحويلها إلى الحسابات المرتبطة بمحافظ المساهمين المستحقين اعتباراً من يوم الثلاثاء بتاريخ 16 ديسمبر 2025م ، من خلال وكيل الدفع مركز إيداع للأوراق المالية ويمكن لأي مساهم في حالة تعثر الإيداع في حسابه الاتصال بوكيل الدفع مركز إيداع للأوراق المالية.
3. Approval of Article (8) deleted of the Company's Articles of Association, which pertain to the Shareholders' Register. (Attached)	3. الموافقة على حذف المادة الثامنة من نظام الشركة الأساس، المتعلقة ب (سجل المساهمين)، (مرفق).
4. Approval of amend Article (9) of the Company's Articles of Association relating to Trading Shares. (Attached)	4. الموافقة على تعديل المادة التاسعة من نظام الشركة الأساس، المتعلقة ب (تداول الأسهم)، (مرفق).
5. Approval to add a new Article (10) to the Company's Articles of Association, relating to Debt Instruments and Financing Sukuk. (Attached)	5. الموافقة على إضافة مادة إلى نظام الشركة الأساس برقم (10) تتعلق ب (أدوات الدين والصكوك التمويلية)، (مرفق).
6. Approval to add a new Article (11) to the Company's Articles of Association, relating to the Company's Purchase, Sale, or Pledge of Its Own Shares. (Attached)	6. الموافقة على إضافة مادة إلى نظام الشركة الأساس برقم (11) تتعلق ب (شراء الشركة لأسهمها أو بيعها أو رهنها)، (مرفق).